

◆中国科技核心期刊  
◆中国科技论文统计源期刊  
◆内蒙古自治区高校精品学报  
◆教育部全国高校特色科技期刊  
◆全国民族地区自然科学版优秀学报

ISSN 1004-2113  
CN 15-1129/R  
CODEN NYXBER

蒙古医学院  
学报

JOURNAL OF  
INNER MONGOLIA  
MEDICAL COLLEGE

ISSN 1004-2113



9 771004 211068

04>

2012

第34卷 第2期  
Vol.34 No.2

# 内蒙古医学院学报

第 34 卷

第 2 期(总第 110 期)

2012 年 4 月

## 目 次

### ·论 著·

- 羊布鲁氏菌 omp25 基因原核表达载体的构建与鉴定 ..... 石艳春 韩 垅 郑源强 等(89)  
羊布鲁氏菌 M5 株 P39 基因的克隆与分析鉴定 ..... 郑源强 刘 超 张 明 等(94)  
个体化导航模板辅助儿童胸椎椎弓根螺钉置钉准确性实验研究 ..... 刘 瑞 张元智 李志军 等(99)  
经胸与经食管超声心动图在室间隔缺损外科封堵中的应用价值 ..... 张小杉 哈 斯 吴晓萍 等(104)  
毛母质瘤临床与病理回顾性分析 ..... 韩建文 王晓彦 李东霞 等(108)  
肺复张通气策略治疗急性呼吸窘迫综合征临床观察 ..... 王婧超 李国华 付秀华 等(113)  
甲状腺结节内钙化与甲状腺癌关系的研究 ..... 康鸿斌 张瑞明(119)  
香草醛葡萄糖苷希夫碱衍生物Ⅱ的合成与结构表征 ..... 王建华 刘 涛(124)  
子宫动脉灌注新辅助化疗治疗局部晚期宫颈癌的临床分析 ..... 谢 静 王少平(128)  
种植体周围袋中福赛类杆菌的 PCR 检测及临床意义 ..... 王海涛 隋素琴 白 燕 等(133)  
 $\beta$ -七叶皂甙钠对实验性大鼠胰性脑病的治疗 ..... 布日古德 赵海平 梁 卫(139)  
自攻型正畸微螺旋种植体稳定性的实验研究 ..... 陈 岩 牛一山 赵文婷 等(144)

### ·蒙医药论坛·

- 治疗心脏病的蒙药复方及研究进展 ..... 朱小玲 李树明 董 玉 等(149)  
中蒙医药结合治疗外阴白斑 50 例疗效分析 ..... 汪青霞 刘 涛(154)

期刊基本参数:CN15 - 1129/R \* 1959 \* b \* A<sub>4</sub> \* 92 \* zh \* P \* ¥10.0 \* 600 \* 19 \* 2012 - 04

· 综 述 ·

- 神经病理性疼痛发病机制及多学科综合治疗研究进展 ..... 张翠英 李 卉 张 英 等(157)  
体外循环对肠黏膜屏障功能影响的研究进展 ..... 于建设(163)  
中医非药物疗法治疗失眠的临床效果研究进展 ..... 刘连续(167)  
基质金属蛋白酶抑制剂 GM6001 在眼科疾病中的应用 ..... 申 颖 郭文奇 李晓芳(171)  
浅表肿大淋巴结的超声诊断研究进展 ..... 王丽娜 房秀霞(175)

本期责任编辑 程立新 英文编辑 奎晓岚 邱 英

欢 迎 订 阅 欢 迎 投 稿

《内蒙古医学院学报》

E - mail : nykjcxb@163.com 联系电话 : 0471 - 6266059

# JOURNAL OF INNER MONGOLIA MEDICAL COLLEGE

Volume 34

Number 2

( Sum No. 110 )

Apr. 2012

## ORIGINAL ARTICLES

Construction of *omp25* gene in prokaryotic expression vector from *b. melitensis*

..... *SHI Yan - chun HAN Kun ZHENG Yuan - qiang et al.* (89)

Cloning and identification of *p39* gene in *brucella melitensis m5* strain

..... *ZHENG Yuan - qiang LIU Chao ZHANG Ming et al.* (94)

Experimental study on screw insertion in lower cervical pedicle assisted by digital navigation template to lower cervical pedicle stereotaxy in child

..... *LIU Rui ZHANG Yuan - zhi LI zhi - jun et al.* (99)

Application value of tte and tee in device closure of ventricular septal defects

..... *ZHANG Xiao - shan Hasi WU Xiao - ping et al.* (104)

A retrospective study of clinial and pathological features in pilomatricoma

..... *HAN Jian - wen WANG Xiao - yan LI Dong - xia et al.* (108)

A research about ventilation strategy using recruitment maneuver for acute lung injury/acute respiratory distress syndrome

..... *WANG Jing - chao LI Guo - hua FU Xiu - hua et al.* (113)

Relationship of calcification in tubercle of thyroid gland and thyroid cancer

..... *KANG Hong - bin ZHANG Rui - ming* (119)

Synthesis and analysis of the structure of the derivative( II ) Schiff - base of vanillin - d - glucoside

..... *WANG Jian - hua LIU Tao* (124)

Clinical analysis of intra - uterine arterial neoadjuvant chemotherapy on locally advanced cervical carcinoma

..... *XIE Jing WANG Shao - ping* (128)

- The PCR detection and clinic significance about bacteroides forsythus in the patients with peri - implantitis ..... WANG Hai - tao SUI Su - qin BAI Yan et al. (133)
- The effects of sodium aescinate on brain tissue of pancreatic encephalopathy( pe ) in rats ..... Burigude ZHAO Hai - ping LIANG - wei( 139 )
- Investigation of the stability of self - drilling orthodontic micro - implants with immediate loading ..... CHEN Yan NIU Yi - shan Zhao Wen - ting et al. (144)
- The research progression of treating heart disease by mongolian medicine compound ..... ZHU Xiao - ling LI Shu - ming DONG Yu et al. (149)
- Analysis 50 cases in treatment for white lesions of vulva used the chinese and mongolian medicinal preparation ..... Wang Qing - xia Liu Tao( 154 )
- The progress of pathogenesis of neuropathic pain and multidisciplinary treatment ..... ZHANG Cui - ying, LI Hui, ZHANG Ying ,et al. (157)
- Progression of cardiopulmonary bypass( cpb ) effects on intestinal mucosal barrier function ..... YU Jian - she( 163 )
- The researchable progress on the clinical research of traditional chinese medicine treatment of non - drug therapy on insomnia ..... LIU Lian - xu( 167 )
- Application of timps - gm6001 in ocular disorders ..... SHEN Ying GUO Wen - qi LI Xiao - fang( 171 )
- The progress of superficial lymph nodes ultrassound diagnosis ..... WANG Li - na FANG Xiu - xia( 175 )